

# 庫伊族家庭敬拜主



## 柬埔寨庫伊族部落

疫情已在社區蔓延一年半，導致國家需要防疫封鎖。我們服事和進行門徒訓練的宣教工場，需由醫護人員和軍人掌管，村落因很多人確診感染病毒，被劃分為防疫最高等級的紅色區域。在我們的信徒當中，有七個家庭不幸確診，被醫護人員帶到公立醫院接受治療。感謝主在超過二十天的治療後，他們可以帶著健康的身心靈回家。2021年11月，政府重開國門，允許我們出行和見面，但多人密集的聚會依然禁止。這是一個好機會讓我們可以再次與弟兄姐妹見面。12月27日，我們在信徒家裡一起慶祝聖誕節。

Met姨姨說，在這一年多的時間，我們在家裡敬拜神，我們都成長得很好，亦學到相信唯一的真神對我們身心靈的健康非常重要，尤其是冠狀病毒的來襲，使我們與其他人分開和隔絕，但聖經宣告了以馬內利，神與我們同在。誠然，敬拜能安慰我們和帶領我們更靠近神。

今天，我們家庭舉辦了聖誕聚會，我們相信神並向祂禱告，因著神，我們在疫情期間依然安全。雖然我們當中有人曾確診，但神住在我們當中、醫治我們。

在這幾個月，我們其實加強了家庭敬拜的運作。而我們看到的結果是，這些家庭都成為了信仰的見證，並在傳揚和宣講福音。

### 代禱請求

- 請各位為這些家庭禱告，求主保守他們在疫情肆虐中仍然能夠保持信心地生活。另外，請也為他們能夠支撐孩子未來的教育禱告。



## 良好教育有助門徒訓練

### 事工需要應急支援

我們的事工致力於外展服事和門徒訓練，我們為庫伊族學生興建了宿舍和提供贊助，讓他們能夠有居住的地方和接受良好教育。我們有兩間宿舍，一間位於柏威夏省，在柬埔寨北部靠近泰國和老撾的邊境，那裡住了34位學生；另一間位於金邊市首都，有13位大學生。在2021年，這兩間宿舍的營運經費和贊助，包括在村落防疫封鎖期間送給267個家庭的應急糧食，我們總共支付了美金29,398元。

通過宿舍、贊助和應急糧食，我們為庫伊族部落帶來了正面的影響，學生於遠離家人期間，可以在安全居所學習和有機會讀大學，村民們亦能體會神的恩典和認識福音。同時，我們透過神學延伸課程（TEE）進行門徒訓練。這個TEE課程將能加深學生對聖經的了解，使他們的信仰更堅固，努力在事工裏服事。

我們的事工需要繼續向前邁進和發展。我是Sambo，是庫伊族事工的管理者和傳道人。我想請你支持我們2022年的事工，包括宿舍、贊助和應急支援。你的捐款將能幫助更多人轉化信靠神。感謝各位弟兄姊妹經常為我們禱告、支持我們，使我們能夠因著神的恩典、大家的支持、禱告以及互相合作，站穩腳跟堅持下去。

Sambo上





# FAMILIES WORSHIP GOD



## THE KUY TRIBAL GROUP

For one year and half that pandemic spread out into community in Cambodia. So that caused country lock downed. The field ministry that we are serving and making disciple controlled by medical team and soldiers, the villages became red zone because of people confirmed positive of virus. Unfortunately, 7 families of our believers were positive then the medical brought them to treat at the government hospital, praise the Lord after treatment for over 20 days they could back home with a healthy physically and spirit. In November, 2021 the country restart to open the traveling and meeting but not much crowded for any gathering. It is the good chance that we may meet our brothers and sisters again. December 27 we celebrated Christmas in the house of the believers.

Auntie Met said, more than a year that we worship God in the family which we formed we are growing very well and learn that believe in the one true God is very importance and special for spirit and physical-well being specially during Covid-19 attack against the humanity, it has made us isolate to one another, yet through the Bible declared God, the Emanuel be with us. Of course Worshiping really comfort us and has led us nearby God .

Today our family organized Christmas very faithful and trust God and pray to God that we are safe by God during virus spreading even some of us were positive but God dwells among us heals us.

Actually, these few months we strengthened family worship to be functioning. The results we see that the families are developing of witness, faith, evangelistic and preaching.

## PRAYER REQUEST

- They call you all to pray for their living in faith during pandemic too strong day by day, beside this they need to enable ,supporting their children for education in the future.



AND EMEGENCY AID FOR MINISTRY

The ministry reaching out and making discipleship has implemented the dormitories and sponsorship for the Kuy tribal group students to get accommodated and well educated. We have two dormitories, one is located in Preah Vihea province, 34 students, the northern of Cambodia near by the border of Thailand and Lao, another is located in Phnom Penh capital, 13 university students . In the year 2021 these two dormitories and sponsorship included supporting emergency food to 267 families during villages were lock downed, totally paid financially amount 29,398 USD.

Through out dormitories, sponsorship and emergency food have been bringing positive impact as such Kuy students have safe accommodation for studying during living far from the family, having opportunity to study at university and the villagers experienced God's grace, evangelistic comprehension. At the same the making discipleship also operate among them by Theological Extension by Education materials. This TEE course will develop them from the basic biblical understanding to become mature in faith and serving in the ministry.

Base on the ministry are in moving forwards, I am Sambo who is the supervisor and pastor call you to support the ministry , dormitories, sponsorship and emergency aid more for the year 2022. Your donations have contributed get transformed people to God and wisely. Similarly, thankfully all brothers and sisters always pray, supporting us so that we can stand firmly base on God's grace, supporting , pray, and partnership.

Best regards,  
Sambo

